
Волфрам Мас: Улазак у Европску унију и чланство у НАТО иду заједно
среда, 27 октобар 2010 16:00

Амбасадор Немачке у Србији Волфрам Мас изјавио је на међународној конференцији
„Србија, западни Балкан и НАТО ка 2020. години - лекције научене, лекције које тек
треба научити", да су „улазак у ЕУ и чланство у НАТО два процеса која иду један са
другим"

  

- Понекад погрешно схватамо да је ЕУ само заједница заснована на трговинским везама.
За мене је логично да чланица ЕУ буде и чланица НАТО-а. То питање (за Србију) доћи
ће на ред после уласка у ЕУ. За мене ту није питање да ли треба постати чланица
НАТО-а, већ када - рекао је Мас.

  

Он је додао да је Србија у специфичном односу према Алијанси због сукоба 1999.
године.

  

- Како да одговорите детету у Србији кад вас пита ко је срушио зграде у улици Кнеза
Милоша у Београду. Рећи ћете да је то учинио НАТО - рекао је Мас.

  

Америчка амбасадорка Мери Ворлик похвалила је војну сарадњу Србије и САД, посебно
сарадњу Војске Србије и Гарде Охаја, и додала да ће самит НАТО-а у Лисабону бити
прилика за редефинисање односа и успостављање новог партнерства и са Србијом и
позвала Београд да искористи ту могућност.

  

Посебан гост на конференцији био је бивши портпарол НАТО-а из времена агресије на
Србију Џејми Шеј, познат по изразу „колатерална штета" који је користио за све цивилне
жртве током бомбардовања наше земље. Он се путем видео-линка обратио учесницима
и рекао да НАТО није одредио датум за потпуно повлачење с Косова.
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